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Írásbelikérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért ad a Gyurcsány-kormány milliárdokat egy nem épül ő színházra, és miért nem ad eg y
fillért sem az épülő debreceni színházra?” címmel a Házszabály 91 . 5-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóból arról értesültem, hogy 1 milliárd 850 millió forintot adott az elmúlt 2 évben a Gyurcsány -
kormány a szombathelyi színházra, ám Szombathelyen nyoma sincs az építkezésnek.

Debrecenben azonban már csak a felépült színház befejezését kellene támogatnia a kormánynak, d e
erre eddig nem került sor .

Kérdezem Miniszter urat:

Ön lát arra lehet őséget, hogy átcsoportosítson a kormány a fel nem használt szombathelyi pénzb ől a
debreceni színház befejezésére ?

Tisztelettel várom válaszát !
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